
Zápis z 2. zasedání Akademického senátu Zemědělské fakulty 

Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

dne 2. 6. 2016  

 

Přítomni (bez titulů):  

Bartoš Petr, Koupilová Monika, Skořepa Ladislav, Tejml Petr, Trávníček Jan, Zábranský 

Luboš 

Coufal Marek, Kala Robert, Vlášek Ondřej 

 

Omluveni (bez titulů): 

Bárta Jan, Kadlec Jaromír, Ondr Pavel, Smetana Pavel,  

Jabůrek Roman, Havelka Zbyněk 

 

Hosté (bez titulů): 

Šoch Miloslav, Marušák Michal 

 

Program zasedání: 

1. Rozpočet ZF na rok 2016 

2. různé 

 

Program 2. zasedání AS ZF byl schválen všemi přítomnými senátory. 

 

Volba zapisovatelky: 

Za zapisovatelku byla navržena Monika Koupilová a byla schválena všemi přítomnými 

senátory. 

 

1. Rozpočet ZF na rok 2016 

S rozpočtem Zemědělské fakulty na rok 2016 seznámil senátory AS ZF tajemník 

Zemědělské fakulty Mg. Marušák. Vysvětlil důvod pozdního projednání rozpočtu, který byl 

způsoben volbou rektora a tudíž pozdním projednání rozpočtu celé Jihočeské univerzity.  



Rektorátní rozpočet je pro rok 2016 stanoven nákladovou metodou a rozdělen mezi 

jednotlivé fakulty, které se podílejí na rozpočtu rektorátu. 

Tajemník fakulty upozornil senátory, že není známo, jak se budou dál financovat vysoké 

školy a je možnost, že se opět finanční prostředky budou rozdělovat podle počtu studentů a 

absolventů. 

Pro rok 2016 se předpokládá vyrovnaný rozpočet s tím, že je nutné využít fondu 

provozních prostředků.  

 

Dále tajemník fakulty seznámil senátory se stavem Minipivovaru a Vomáčky. 

 

K rozpočtu ZF na rok 2016 proběhla diskuse: 

Ing. Zábranský doplnil tajemníka fakulty a připomněl, že rozpočet univerzity byl schválen až 

17.5.2016. 

Prof. Trávníček vznesl dotaz na odměny děkanátu, v roce 2015 odměny byly a v roce 2016 se 

odměny nepředpokládají.  

Mgr. Marušák vysvětlil, že odměny, které se dříve vyplácely formou 13. platu nebudou a díky 

tomu se nemusí propouštět.  

Prof. Trávníček poukázal na zůstatky na fondech a zeptal se, proč se nečerpají peníze na 

odměny z fondů.  

Mgr. Marušák odpověděl, že z fondů je možno čerpat v průběhu roku a přesto, že se snaží 

peníze ZF udržet, nebrání se rozpouštění fondu.  

Doc. Skořepa nastínil důležitost motivace zaměstnanců.  

Prof. Šoch odpověděl, že vše závisí na novém mzdovém předpisu, který bude projednávat 

Senát JU.  

 

Akademický senát ZF JU jednomyslně schválil Rozpočet roku 2016 

PRO 9 PROTI 0 ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ 0 

 

2. Různé: 

Prof. Šoch a Mgr. Marušák informovali o datu otevření Minipivovaru, které je stanoveno na 

21.6.2016 a současně pozvali všechny přítomné na oslavu konce akademického roku 

2015/20016, která se uskuteční 1.7.2016. 



Doc. Skořepa požádal členy Senátu JU, aby informovali členy Senátu ZF o připravovaném 

projednání mzdového předpisu. Požádal o podklady ke mzdovému předpisu, aby se k nim 

mohl vyjádřit i Senát ZF a navrhl za tímto účelem mimořádné svolání Senátu ZF. Důvodem je 

posílení ZF v Senátu JU. 

 

Ing. Zábranský slíbil poslat podklady všem senátorů ZF. 

Prof. Šoch požádal o poslání všem zaměstnancům ZF s vysvětlením, že je důležité projednání 

pohyblivé složky mzdy.  

Ing. Zábranský slíbil zveřejnění podkladů pro projednání mzdového předpisu a navrhl vydat 

k podkladům jednotné stanovisko ZF. 

 

Mgr. Marušák vysvětlil, že mzda se bude skládat z pevné částky (tabulková) + osobní 

základní příplatek + výkonnostní příplatek, který bude přiznáván každý měsíc. Za ZF chceme 

výši mzdy nastavit tak, aby ve výsledku nebyla nižší než doposavad.  

 


